



Abu Dhabi Securities Exchange Group Chief Executive Officer Resolution No. (16) Of 2024 Concerning the Listing of MAIR GROUP P.J.S.C.

Subject to Article No. (38) Of the Abu Dhabi Securities Exchange's Listing and Disclosure Rules. The following has been decided:

Article (1)

The shares of MAIR GROUP P.J.S.C. will list in ADX under the trading symbol (MAIR) and the ISIN: AEE01571M249 with effect from Monday 09/12/2024 in the First Market – First category of the sector is Consumer Staples.

Article (2)

In accordance with the provisions of Article (28/3) of the trading rules applicable in the Market, the company's share price shall be floated for (3) trading sessions starting from the listing date, so that the price is not subject to the permitted daily rise and fall limits (15% highest and 10% lowest) during these three sessions.

Article (3)

In accordance with the decision of the Market's Board of Directors number 1-4-2023 dated 10/11/2023 and for the purposes of calculating the percentage change in the trading price from the reference price in the company's first trading session, the reference price of the company's shares when it begins trading in the market is AED 1.16.

قرار الرئيس التنفيذي لمجموعة سوق أبوظبي للأوراق المالية رقم (16) لسنة 2024م بشأن إدراج شركة مجموعة مير- ش.م.ع.

سنداً لأحكام المادة رقم (38) من قواعد الإدراج والإفصاح لسوق أبو ظبي للأوراق المالية. تقرر الآتي:

مادة (1)

تدرج أسهم شركة مجموعة مير - ش.م.ع. تحت الرمز (MAIR) ورقم التعريف الدولي AEE01571M249 للتداول في السوق ضمن السوق الأول – الفئة الأولى وذلك اعتباراً من يوم الإثنين 2024/12/09 ضمن قطاع السلع الاستهلاكية.

مادة (2)

سنداً لأحكام المادة (28/3) من قواعد التداول المعمول بها في السوق يعوم سعر سهم الشركة لمدة ثلاث جلسات تداول متتالية عند بداية الإدراج بحيث لا يخضع السعر لحدود الارتفاع والانخفاض اليومي المسموح بها (15% أعلى و 10% أدنى) خلال هذه الجلسات الثلاث.

مادة (3)

سنداً لقرار مجلس إدارة السوق رقم 1-4-2023 بتاريخ 2023/11/10 ولغايات احتساب نسبة تغير سعر التداول عن السعر المرجعي في أول جلسة تداول للشركة يكون السعر المرجعي لسهم الشركة عند بدء تداولها في السوق هو 1.16 درهم.



Article (4)

All heads of departments in ADX are to execute this resolution all in their respective fields.

Article (5)

This resolution shall be circulated to all departments at ADX, and all brokers accredited by ADX, a copy should be sent to SCA. The resolution effective as from the date of issue.

مادة (4)

على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القرار كل في مجال اختصاصه.

مادة (5)

يُعمم هذا القرار على جميع إدارات السوق والوسطاء المعتمدين لدى السوق، وترسل نسخة منه إلى هيئة الأوراق المالية والسلع، ويعمل به اعتباراً من تاريخ صدوره.

Abdulla Salem Alnuaimi

Group Chief Executive Officer of
Abu Dhabi Securities Exchange

Date: 28/11/2024



سوق أبوظبي للأوراق المالية
Abu Dhabi Securities Exchange

عبدالله سالم النعيمي

الرئيس التنفيذي لمجموعة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

التاريخ: 2024/11/28